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1. Godkendt

2. Michael har ordet:

a. Vi har fået stor ros af alle for at holde DM.

b. Michael har talt med Claus fra hallen om at vi vil have mere træning i

sommerferien. Hallen har normalt lukket i 26-27-28-29-30-31. Vi har kæmpet

for at få åbnet i uge 26-27 og 31. Dermed er der “kun” ferie i 28-29-30. Der er

træning mandag fra 17-20.30, onsdag fra 17-18 og torsdag fra 17-20.30. Det

udestår hvad det vil koste os økonomisk. UPDATE: Hallen har givet os en pris

på 3.000 kr som vi har sagt ja til

c. Vi skal have sat ting op i lokalet. Medlemmerne har bedt om det. Hvis vi ikke

har tid, så må vi betale os fra det. Claus siger at vi bør lave en liste over det vi

bør få sat op. Peter siger at vi kan lave et åbent dokument, som vi alle kan

skrive i. Det sørger Søren for. Martin er enig. Der er flere i klubben der kan

hjælpe også. UPDATE: Søren har sendt en liste ud.

d. Christian, vores håndværker, vil sætte det nye ophæng til den store sandsæk

op snarest. UPDATE: Det er gjort.

3. Kasseren har ordet:

a. Claus spørger om kontingent skal være det samme, dvs 600 kr per halvår? Vi

er alle enige om at det skal det være.

b. Claus sender besked om ferie og kontingent ud på SMS

4. Evaluering af DM

a. Peter siger at vi bør være i stand til at markere med trøjer, dem der har styr

på kampene og arrangementet, så hjælperne ikke fik disse spørgsmål.



b. Peter siger at han oplevede at det gik fint. Vi fik meget ros. Gentagne fik vi

bedt folk om at forlade området bag kamparealerne og det fungerede godt.

c. Peter siger at det lod til at der godt kunne have været mere plads til folk, når

der var kampe med stor interesse.

d. Peter siger at der manglede dommere til kampene, så vi bør gøre

opmærksom på det, så der er nogle medlemmer der kan blive dommere

e. Frank siger at vi bør få nogle radioer til næste gang, for det gør det hele så

meget nemmere

f. Det var svært at holde styr på hvem der måtte være inde bag kamparealerne.

Kunne vi lave et system, så man kunne se at folk havde adgang? Det er svært

pga flere forhold. Publikum virkede meget til at det var fra de deltagende

klubber? Der manglede måske lidt mere reklame? Michael siger at det er

svært, fordi man kun må have plakater hængende i en uge. Frank siger at der

ikke var så mange til at lave plakaterne og de blev lavet en uge op til stævnet.

Kan vi gøre det bedre til næste gang? Måske vi kan bruge vores sponsor,

Salgsmani?

g. Vores egne folk stod meget inde omkring midten. Ikke så godt, når vi smider

andre folk væk - vi skal gå forrest med et godt eksempel. Det må vi finde et

system på til næste gang.

h. Kan vi bruge den store skærm i hallen? Det blev undersøgt, men vi nåede ikke

at få styr på det inden stævnet. Måske til næste gang?

i. Info skal være bedre, så folk kan orientere sig om stævnet/kampene etc.

j. Nicolai siger at skiltningen til indvejningen skal være bedre til næste gang. Vi

skal lave nogle laminerede skilte.

k. For at reklamere bedre kan vi lave nogle store skilte som kan placeres på

paller ved f.eks. rundkørslen.

l. Claus siger at det gik godt og at der blev holdt møder om hvad der skulle

gøres, inden stævnet. Det var rigtig godt. Claus sad til kl 0200 om natten,

hvilket var et kæmpe arbejde. DKF formand insisterede om der var betalt for

kampene og hvis der ikke var, så måtte de ikke kæmpe.

m. Der blev udtrykt ønske fra dommerne om nogle snacks, for det kan der være

behov for under kampene, når dommerne skal være koncentrerede.

n. Regnskabet er ikke færdigt. Der afventer regninger men vi forventer et

overskud på ca 25.000 kr.

o. Frivillig T-Shirts er betalt af Salgsmani og noget af Craftshop. Det er normalt

den største post ved et DM og det har vi fået sponsoreret.

5. Udstyr

a. Peter siger at han godt kunne tænke sig puder til at spænde fast på lårene så

man kan træne low kicks. 1 sæt kan være nok i starten, så vi kan prøve dem.

UPDATE: De er indkøbt.

b. Søren fortæller om at han vil indkøbe 15 sæt “skinker” og 15 sæt sticks. I alt

ca 10.000 kr. Det er godkendt tidligere på Messenger. UPDATE: De er indkøbt.

c. Nicolai spørger om sandsække bliver pillet ned hver gang og det bliver

bekræftet.



d. Peter siger at Morten fra børneholdet har bedt om sandsækhandsker til

børneholdet. Vi tager det op på næste møde da vi afventer priser.

e. Generelt bør vi få en infotavle op, så folk kan se hvad de skal købe og hvor

henne, samt hvor de kan få rabat

6. Arbejdsdag i lokale

a. Søren laver et dokument som vi alle kan skrive i. UPDATE: Er udført og sendt

ud.

b. Peter siger at vi skal skrive det værktøj på som skal bruges til opgaverne, så vi

kan være mest muligt effektive.

c. Vi må overveje at bestille folk til at lave det.

d. Claus foreslår at vi kan få en arbejdsdag så inden sæsonstart, f.eks. så

infotavlen kan komme på plads.

e. Peter siger at vi bør kunne give mad til folk der kommer og hjælper ved en

arbejdsdag.

7. Klubtøj

a. Claus siger at ændring er at vi har fået Salgsmani som ny sponsor. Craftshop

vil gerne bestille 100 sorte shorts, som vi kan købe gennem ham. De kommer

til at koste 150 kr + moms.

b. T-shirts og størrelser: Vi skal behandle det som enhver anden reklamation.

Hvis tryk falder af eller størrelserne er forkerte, så skal de reklamere direkte

til craftshop. Der er også forskel i farverne. Peter undersøger nærmere i

forhold til modeller og farver - det skal være den mørke af dem.

c. Medlemmer skal selv reklamere over tryk der falder af og farver/størrelser

der ikke passer

d. Claus siger at der kommer en sponsor mere til tøjet. Det gør at T-shirt og

shorts kommer til at kost 50 kr pr styk. Det er Kristian, der har en

jagtforretning som vil hjælpe med at få prisen på tøjet ned. Der kommer et

banner op for hans forretning. Vi skal køre på for at få gang i salget.

e. Claus siger at vi mangler at få afklaret omkring highkickbukser - dvs de lange

bukser.

8. Anvendelse af læge

a. Vi skal lige aftale inden vi bare går ud og bruger læger, så vi overholder de

aftaler vi har lavet.

9. Viden fra Webinar

a. Peter siger at han og Frank har deltaget i et Webinar om kvinder i kampsport.

Handlede om hvordan man får kvinder til at føle sig velkomne. Det kan f.eks.

være en “hygiejnekasse” (“nødkit til kvinder”), som kan være til stor hjælp.

b. En anden ting er at have en “buddy” ordning, så der er nogle medlemmer der

kan hjælpe med de basale spørgsmål og komme godt i gang.

c. Når nogle kommer som et “par” og starter som nye, så er det en god ide at

splitte dem ad, så de kan lære tingene ordentligt.

d. Peter siger at det at vælge billeder der lægges op bør indeholder både mænd

og kvinder. Vi skal både vise dem der er dygtige, men også dem der er nye og

ikke kan finde ud af det for at man kan se at vi har alle niveauer.



e. Peter siger at vi bør forvente at kvinder vil føle at de bliver lyttet til i forhold til

træning.

f. Trænerne bliver enige om hvem der skal være buddies og aftaler nærmere.

g. Hygiejnekasse - Sponsor Christian vil gerne betale det og Lovisa køber - Frank

sørger for det

10. Facebook

a. Martin siger at det virker som at vores Facebookgruppe er vores primære

kontaktkanal. Der kan sættes regler for at kunne fastgøre opslag - “featured”.

Vi kan bruge det til at sætte information fast om f.eks. kontingent, tøj,

træninger etc. De bliver så siddende i toppen af sitet. Vi skal have styr på,

hvad vi vil have fasthæftet i toppen af sitet. Frank siger at vi kan også bruge

“Begivenheder”.

11. Evt

a. Førstehjælpskursus - Michael undersøger

b. Nicolai siger at selv om Jiu-Jitsu ikke er så stor en del af klubben, så bør de

stadig fremgå af bannere etc. Vi skal huske på at vi er en fælles klub. Nicolai

vil gerne have lidt hjælp til at kommunikere på Facebook etc. Frank siger også

at alle medlemmer er velkomne til arrangementer.

c. Vi tager redesign af bannere op på næste møde


